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G. van Tol

Arie van Noordwijk presenteerde

trots de resultaten van zijn (en u

als ringer !) inspanningen om

meer terugmeldingen binnen te

krijgen. Nederland ligt op Euro-

pees niveau aan kop met gemid-

deld 0.2 terugmeldingen per ge-

ringde vogel. In veel landen wordt

gemiddeld slechts van 1 op de 100

vogels een terugmelding ontvan-

gen. Die geweldige toenamewordt

vooral veroorzaakt door het feit dat

dankzij het computerprogramma

'poot' ook alle eigen terug-

vangsten kunnen worden ver-

werkt. Daarnaast was er de stimu-

lerende mededeling dat er een

universitair bioloog voor een aan-

tal jaren wordt aangetrokken,

wiens taak het o.a. is overlevings

analyses te doen aan de hand van

de ring- en terugmeld gegevens.

Als laatste meldde Arie dat er ge-

vorderde plannen zijn de huidige

Euringcode te reviseren; het plan

is ook de verschillende soorten

vang- en lokmiddelen op te ne-

men.

Bennie van den Brink deed samen

met Arie van Noordwijk het eind-

verslag van het boerenzwaluw-

project. Het Nederlandse project

wordt na 5 jaar beëindigd en we-

gens succes op vrijwel identieke

wijze op Europees niveau voort-

gezet.
Peter van Geneijgen deed verslag

van een studiereis naar de Golf

van Mexico, waar met behulp van

een duif met strikken op de rug

Slechtvalken worden gevangen.

De vangmethode blijkt ontleend

aan de methode uit Jemen. Vol-

gens Huub Oome, dieaangaf hoe

Op de Ringersdag in hotel Haar-

huis in Arnhem waren ca. 120

mensen aanwezig (de helft daar-

van is lid van de

Ringersvereniging).
Gerrit Speek opende de bijeen-

komst en maakte de aanwezigen

attent op de side-show: panelen

met de mooiste en leukste terug-

meldingen van het VT, klepkooien

voor Fl 25,=, een sortering oude

OHV’s, de shop van J. Doeven-

dans en last but not least een de-

monstratie van een computerpro-

gramma voor het invoeren van

ring- en terugmeldgegevens zoals

in gebruik bij de vinkenbaan in

Castricum.
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in het verleden in de omgeving van

Valkenswaard valken werden ge-

vangen, blijkt ook die methode

vergelijkbaar. De bedoeling is om

de ervaringen met het ringen van

volwassen Slechtvalken te benut-

ten om ook in Nederland volwas-

sen Slechtvalken te vangen en rin-

gen, als aanvulling op het ringen

van nestjongen.

Harry van Vugt liet aan de hand

van dia's zien hoe de beroemde

vogelvang-tuinen, de Roccolo's, in

Noord-ltalië werken. Een van die

vangtuinen bleek in gebruik te zijn

bij een ringer, die zorgde voor een

gastvrij onthaal. Het echte vang-

seizoen was nog niet aangebro-

ken, maar er werden al wel vogels

gevangen, o.a. Bonte Vliegenvan-

gers; waarom die niet geringd

werden was niet duidelijk. Het taal-

probleem was niet altijd te verhel-

pen.

Jan Visser presenteerde, mede

namens Richard Reijnders, gege-

vens van de vinkenbaan in

Castricum over de invasies van de

Barmsijs. Een belangrijke vraag

die daarbij naar voren kwam was

de leeftijdsbepaling van de

Barmsijs. Dat gaf aanleiding tot

een geanimeerde discussie,

waarin o.m. de rol van

schedelverbening bij de leeftijds-

bepaling aan de orde kwam.

Opvallend was dat er geen enkel

praatje en plaatje van ringers was.

Valse bescheidenheid?Maken de

ringers niks meer mee? Of schrikt

de kwaliteit van de overige presen-

taties af?


